
Sprawozdanie z międzysesyjnej działalności  

Komisji Oświaty, Sportu i Zdrowia  

 

 W dniu 20 kwietnia 2023 r. odbyło się posiedzenie komisji. W zebraniu 

wzięli udział wszyscy członkowie komisji oraz Burmistrz p. Jacek Kosmala, 

Zastępca Dyrektora MOSiR p. Paweł Koziński, Dyrektor Centrum Usług 

Wspólnych p. Joanna Dobroń, Dyrektorzy Szkół Podstawowych p. Artur 

Pacuszka, p. Jacek Gnidziński oraz Sołtysi miejscowości Tatary i Napiwoda.  

 W punkcie pierwszym omówiono obiekty sportowe i rekreacyjne 

znajdujące się w zarządzaniu gminy, ich stan techniczny i potrzeby remontowe.  

Zgromadzone informacje od dyrektorów placówek oświatowych, 

Zastępcy Dyrektora MOSiR oraz informacji sołtysów świadczą o ogromnych 

potrzebach. Konieczny jest remont boisk na orliku przy Szkole Podstawowej 

Nr 1 i budowa hali przy tej szkole; budowa kompleksu sportowego przy Szkole 

Podstawowej Nr 3, remont bieżni i urządzeń lekkoatletyki na stadionie, 

dokończenie remontu ośrodka rekreacyjnego w Nataci Małej, remonty bieżące 

boisk w Napiwodzie i Tatarach. Brakuje Sali w Szkole Podstawowej 

w Rączkach, należy poprawić nawierzchnię boiska ziemnego i asfaltowego 

w Szkole Podstawowej w Napiwodzie. Problemem jest niedokończone boisko 

w Żelaźnie. Zwrócono uwagę, że bezcelowa była budowa tak dużego boiska. 

 

 W punkcie drugim komisja zapoznała się z pismami i wnioskami 

mieszkańców, które dotyczyły:  

1. budowy ciągu pieszo-rowerowego przy ul. Grunwaldzkiej,   

2. zawarcia umowy dzierżawy na okres 10 lat przy ul. Olsztyńskiej; 

3. podziału działki w miejscowości Jabłonka; 

4. zmiany studium uwarunkowań w obrębie Tatary; 

5. drogi w Pawlikach; 

6. zmiana organizacji ruchu przy ul. 11 Listopada; 

7. organizacji Nocy Świętojańskiej. 

Dalej kontynuowano rozmowy na temat budowy żłobka, naprawy ogrodzenia 

i wstawienia bramy wjazdowej przy Szkole Podstawowej Nr 3. 

 W punkcie trzecim komisja analizowała projekty uchwał na najbliższą 

sesję. Wszystkie projekty zaopiniowano pozytywnie. 



 Dyskutowano na temat sposobu promocji gminy oraz o zaplanowanych 

inwestycjach. Przedstawiona została zasadność zmian w budżecie gminy.  

 

       Przewodniczący Komisji Oświaty 

       /-/ Andrzej Arcyz 

 


